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Tack för förtroendet!
Styrelsen vill inleda denna verksamhetsberättelse med att tacka föreningen och alla
medlemmar för förtroendet under detta väldigt speciella verksamhetsår.

Tillsammans har styrelsen med kansliet i stadshuset och engagerade medlemmar efter
24 blåa år lyckats vinna tillbaka makten i Solna. Numera heter majoriteten Solna
koalitionen och består av Vänsterpartiet tillsammans med Socialdemokraterna,
Centerpartiet och Miljöpartiet.

Under året har vi vuxit och har under året haft mellan 250 och 280 medlemmar, en
ökning som vi är väldigt glada över!

Vi tackar härmed för oss och överlämnar denna verksamhetsberättelse som illustrerar
2022 års  aktiviteter.

Kamratliga hälsningar

Styrelsen 2022

Ordinarie: Emil Flisbäck, Ellen Samuelsson, Leif Åsbrink López, Natalia Blomberg,
Daniel Pérez Wenger, Jamshid Atiabi.

Under året har även följande personer varit en del av styrelsen Cajsa Örevall, Ewy
Olausson, Majd Bakeleh, Markus Naeslund.



Medlemsmöten

Under året genomfördes majoriteten av medlemsmöten både digitalt och fysiskt, sk
hybridmöten.

Datum Tema Beskrivning

20220219 Årsmöte, hybridmöte i
partilokalen

Val av ny styrelse, beslut om vår
verksamhetsplan och budget samt
valbudget. Mat efteråt till dem
medlemmar som var på plats i
partilokalen.

20220223 Medlemsmöte, fika för nya
medlemmar, fysiskt i
partilokalen

Digitalt möte, tillsammans med vår
valombudsman Nadja, med info till
nya medlemmar om föreningen och
lite quiz och förväntningar på
föreningen.

20220326 Brunch för nya medlemmar
tillsammans med vår
valombudsman Nadja,
fysiskt

Brunch där nya medlemmar fick
information kring föreningen och
kring den kommande valrörelsen.

20220406 Medlemsmöte och
paneldebatt tillsammans
med vår valombudsman
Nadja, hybridmöte

Samtal mellan Joakim Lundqvist från
Folkets juristbyrå, Emil Boss från
Stockholms LS av SAC och Ciczie
Weidby (V)

20220421 Medlemsmöte i partilokalen,
hybridmöte

Antagning av valstrategin 2022

20220428 Vänster Pizza i partilokalen,
fysiskt tillsammans med
Sundbybergs vänstern

Pizza och tiitta på Nooshis tal inför
1:a maj

20220501 Första maj tåg med Solna
Medlemmar

Sveriges största 1:a Maj tåg gick från
Medborgarplatsen till Kungsträdgården
där ca 24 000 personer var med under
uppträdanden och tal.

20220504 Medlemsmöte och
paneldebatt tillsammans
med vår valombudsman
Nadja, hybridmöte

Rättvis omställning med Jens Holm
+ Jordens vänner + Fältbiologerna.
Panelsamtal och föreläsning.

20220601 Medlemsmöte med
föreläsning, hybridmöte

"Klasspolitik och antirasism - hur
hänger de ihop?" med David Zachariah.



20220914 Medlemsmöte i stadshuset,
det var ett hybrid möte och
40 medlemmar deltog,
rekord !!

Information kring vad som händer
efter valet. En
förhandlingsdelegation väljs för att
delta i förhandlingar i olika
konstellationer av partier och
Sandra och Leif får mandat för att
förhandla om ett majoritetsstyre.

20220917 Demonstration mot rasism
på Norrmalmstorg

Ett flertal medlemmar åker och
deltar i demon som arrangeras av
Vänsterpartiet

20220929 Medlemsmöte för
valutvärdering med Marta
Aguirre, hybridmöte

Vi satt i stadshusen och pratade
med Marta via länk tillsammans med
Sundbyberg vänstern om
valrörelsen och gav vår kritik till hur
valrörelsen hade genomförts.

20221013 Medlemsmöte, hybridmöte Fyllnadsval till olika nämnder och
tilläggsval av styrelseledamöter till
styrelsen

20221020 Extra medlemsmöte,
hybridmöte

Information kring förhandlingarna
inom Solnakoalitionen

20211026 Medlemsmöte, hybridmöte Vänsterpartiet Solnas har val om
gruppledare och vice gruppledare
och två kommunalråd. Utvärdering
av valarbetet med Julia och Nadja.

20221123 Val till förtroendeuppdrag i
nämnder, råd, beredningar,
stiftelser och företag,
hybridmöte

25 st valdes till olika
förtroendeuppdrag i Solna.

20221217 Medlemsmöte/Julfest,
fysiskt

Julbord för hela föreningen när vi
hade julfest i Stadshuset med
libanesiskt julbord



Sociala aktiviteter
På årsmötet fick styrelsen i uppdrag att anordna minst en social aktivitet utöver Syninge
helgen under verksamhetsåret.

Det genomfördes med råge under året. När restriktionerna lättades så kom våra fysiska
sociala aktiviteter igång och vi genomfördes både Syninge helgen och ett flertal fysiska
aktiviteter samt flertal hybrid möten med föreläsningar och debatter som vår
valombudsman Nadja anordnade för våra medlemmar.

Under valåret så har vissa aktiviteter som styrelsen och valberedningen anordnat gått in
i varandra men vi tar inte upp alla valaktiviteter utan bara dem som riktat sig mot
medlemmarna, även om de varit öppna för andra också.

Vår regelbundna vänster pizza har under valåret fått stå tillbaka men kommer troligen
att komma igång igen under 2023.

Våra medlemsaktiviteter under året var:
8 mars: vårt evenemang på internationella kvinnodagen var ett startskott för vår
valkampanj och blev en ny standard för hur föreningen kan anordna fina, bra och
välorganiserade utåtriktade evenemang. Uppträdande med dans, sång och tal för
medlemmar och förbipasserande.

4 juni: sommarfest i Hagalund, en skön tillställning innan sommaren började och där vi
visade upp det bästa med föreningen och dess resurser. Det blev en halvdag med sång,
dans, musik, pod inspelning, graffitimålning och tal, blev superlyckat för alla.

3 september: Härlig valfest med massor av sång, musik, dans och tal tillsammans med
många medlemmar och andra Solnabor hade vi roligt i flera timmar.

11 september: valvaka tillsammans med Sundbybergs Vänstern i Sundbybergs
museum

17 december: Julfest med libanesiskt julbord och julklappar samt quiz och karaoke i
partilokalen med medlemmar.

Utåtriktade aktiviteter
1:a maj: Ett flertal medlemmar åkte in till Medborgartorget och deltog i Solnas del av
Sveriges största 1:a maj tåg.



14-15 maj: Medlemsutbildning på Syninge kursgård. Syninge helg för medlemmarna,
fysiskt med vissa föreläsningar som sändes digitalt till medlemmar och andra föreningar.
Föreläsningar, improvisationsteater, god mat och quiz i glada kamraters sällskap.

27 augusti: Deltagande vid Hagalundsdagen. Vi hade ett tält på plats och deltog under
dagen med att delade ut information om Vänsterpartiet i Solna och flygblad om våra
frågor gällande Hagalund.

Utgivning av fem “Vänstern i Solna” till hushåll i Solna under året.

Övriga aktiviteter
26-27 februari valkonferenser gällande region och riksdag.

16 mars Föreläsning anordnad av vår valombudsman Nadja, hybridmöte. Antirasism
och rasistiska hinder i rörelsen - Kitimbwa Sabuni.

24 mars Paneldebatt tillsammans med vår valombudsman Nadja, hybridmöte. Med
Mamodou Jallow riksdagsledamot och bostadspolitisk talesperson, Hannes Rolf
bostadsforskare vid Uppsala universitet och Alexander Wilson van Deurs ordförande för
ungdomsorganisationen jagvillhabostad.nu.

Jämförelse med verksamhetsplanen
2022
Medlemsvård

Vi har arrangerat flera aktiviteter i samband med valkampanjen under
valåret.

Våra medlemsmöten har varit både varierande och givande gällande
innehåll.

Vi har verkat för att ta vara på medlemmarnas erfarenheter och
kompetenser.

Möten och intern kommunikation



Vi har informerat medlemmarna om våra aktiviteter och haft fler än tre
medlemsmöten per termin

Intern feminism

Vi har bara haft kvinnliga föreläsare under året och minst hälften av
våra förtroendevalda är kvinnor. Mer än hälften av dem som är med i
vår utåtriktade kommunikation är kvinnor.

På våra interna möten har vi en jämn könsfördelning av talare.

Vi har ett stående erbjudande om att ha barnpassning som gör det
möjligt att lättare kombinera familj och politik.

Vi har en internfeministisk ansvarig som regelbundet informerar om
vårt feministiska arbete.

Antirasism

Vi har haft svårt att få en ansvarig för vårt antirasistiska arbete i
föreningen. Vi har istället haft en gemensam bevakning gällande det
antirasistiska arbetet kopplat till partiet. Vi har även bjudit in föreläsare
till medlemsmöten och även till vår egna utbildningsdag för
förtroendevalda. Målsättningen inför 2023 är att ha en antirasistisk
ansvarig inom föreningen, dvs någon medlem som sitter i styrelsen
eller i den kommunala gruppen.

studier

Vi har inte haft någon studiecirkel under året men hade valskola både
på distriktet och lokalt. Vår bedömning var att utbildningar kopplade till
valet var mer angelägna.

Kampanjer
Vi har inte haft några kampanjer under året då valkampanjen varit i fokus under hela
året och sen när vi kom med i styret så har budgeten tagits med Solnakoalitionen och
våra bidrag till den har kommit från vår budget som vi beslutade inför 2022.



Samverkan med omvärlden
28 maj Valupptakt med Kista/Husby föreningen med Nooshi på plats.

10 december Sponsring av goodybags till föreningen Ett Levande Hagalunds
Nobelmiddag för barn och ungdomar på Nobeldagen.

Partiföreningen är sedan tidigare medlem i ett antal andra föreningar: Ett levande
Hagalund, Palestinagrupperna i Sverige, ABF Norra Stockholm och Haga Brunnsvikens
vänner.

Under året har även ett antal solidariska bidrag gått ut från föreningen. Mottagarna av
dessa är Fristadsfonden, till både Vänsterpartiet i Alingsås och till Kista föreningen i
samband med valrörelsen.

Medlemmar
Under året har vi fått flera nya medlemmar och är runt 250-280 stycken i Solna
Vänstern.

Tyvärr har också några medlemmar gått bort under året.

Maria Henriksson Gillmans som gick bort i juli månad.

Flera av er som är aktiva i partiföreningen idag kanske inte vet vem Maria var eller har
kanske inte träffat henne. Maria var under många många år en mycket aktiv
partimedlem i vår förening. Bland de uppdrag hon hade kan nämnas är ledamot i
styrelsen, ansvarig för partiföreningens internbulletin som vi gav ut i en tidsera före
Facebook samt flera kommunala uppdrag bl.a. i kommunfullmäktige. Hon var också
mycket aktiv i Bergshamra, både i Bergshamra för alla o Kafé Sjöstugans vänner. Våra
tankar går till hennes familj och anhöriga. Hon efterlämnar en son, Johan Gillman, samt
barnbarn. Tack för din kamp Maria.



Maria med sin son Johan.

Linda Cigéhn som gick bort i juli månad.

Hon somnade in efter en tids sjukdom. Linda gick med i Vänsterpartiet 2014 och var
vice gruppledare under förra mandatperioden. Under sina år i Solna politiken har Linda
gjort stort intryck på många, både i och utanför vårt parti, och vi är många som sörjer en
vän. Med värme, omtanke och stort engagemang kämpade hon alltid för Solnas barn,
klimatet och allas lika värde. En sann medmänniska med stort hjärta har lämnat oss,
och kommer vara innerligt saknad. Våra tankar går till Lindas familj och anhöriga. En
insamling i Lindas namn till Cancerfonden gjordes och har till dagens datum fått in 7
750 kr till forskning kring Cancer.



Tack för allt Linda, du fattas oss.

Vi vill hedra och tacka dem för deras arbete i deras vardag och för partiet.

Till deras familjer och nära vill vi beklaga sorgen.

Vila i frid.


